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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért költ a magyar kormány közpénzt más országok 
labdarúgásának felvirágoztatására?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Dr. Orbán Balázs, a Miniszterelnökség államtitkára a "Mikor fog a magyar kormány új stadiont
építeni az FC Košice futballklubnak?" című, K/8655. számú írásbeli kérdésemre az alábbi választ
adta:

„Kérdésére hivatkozással tájékoztatom, hogy a Miniszterelnökségnek nem feladata állást foglalni
kizárólag magántulajdonban álló gazdasági társaságok külhoni piacszerzésével kapcsolatban.

Általánosságban ugyanakkor megjegyzem, hogy a Kormány támogatja a magyar piaci szereplők
Magyarországon  kívüli  piacszerzését,  a  kifektetés  stratégiáját.  Örömünkre  szolgál,  ha  erre  a
Kárpát-medencében kerül sor, és különösen örömteli, ha ez a határon túli magyarok által lakott
területeket érinti.”

Ha nem a Miniszterelnökségnek feladata állást foglalni, akkor adja meg a lehetőséget másnak. 

A Mészáros Lőrinc tulajdonában álló horvát NK Osijek focicsapat új stadionját a magyar kormány
3,3  millió  euróval  (nagyjából  egymilliárd  forinttal)  támogatta,  míg  az  akadémia  létrehozását  6
millió euróval. Szóval fontos az állásfoglalás, ha a magyar kormány közpénzt költ más országok
labdarúgásának felvirágoztatására. 

Kérdezem Önt:

Miért költ a magyar kormány közpénzt más országok labdarúgásának felvirágoztatására?

Budapest, 2020. január 23.
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